

Alberta Chinese Language Teacher Professional Development 2019

Chinese Language Educators' Cognitive and Skill Development, and Teaching Resource Sharing

Location: 13750 Woodcroft Ave NW, Edmonton, AB, T5M 3M4
Time: February 15-16, 2019

Registration

February 15, 2019

9:30-20:30

Reception, & Pre-Conference Round-Table Discussion

February 15, 2019

17:30-20:30

Keynote Speeches

Morning, February 16

8:30-11:30

Breakout Sessions

Afternoon, February 16

13:00-17:00

Topics

- Application and Case Analysis of Using New Technology in Overseas Chinese Teaching
- Resources Development and Application for Chinese Teaching and Learning
- Chinese Learning Needs and Development of Learners from Various Backgrounds
- Establishing Effective Chinese Language Teaching and Communication in the Classroom
- Chinese Teachers' Construction of Knowledge System and Teaching Skills Development
- YCT & HSK for Chinese Language Learning & Teaching

*Welcome all teachers to submit your presentation abstract to Alberta Education or CIE before January 25 and the acceptance name list will be announced by January 31.

Registration:

Registration fee - \$50 CAD (including conference materials, reception, refreshment, lunch, drinks)
Deadline – January 25, 2019 (Please register on line – www.confuciusedmonton.ca or e-mail the form)

Contacts

Xiangfei Liu
Confucius Institute in Edmonton
xiangfei.liu@confuciusedmonton.ca

Yue Yu
Alberta Education
yue.yu@gov.ab.ca



国家汉办/孔子学院总部
Hanban/Confucius Institute Headquarters



2019 阿尔伯塔省中文教师培训日

会议主题：

中文教师的认知和技能发展以及教学资源分享

地点：13750 Woodcroft Ave NW, Edmonton, AB, T5M 3M4

时间：February 15-16, 2019

注册

2019.02.15

9:30-20:30

招待及圆桌讨论

2019.02.15

17:30-20:30

主题报告

2019.02.16

8:30-11:30

分组研讨

2019.02.16

13:00-17:00

研讨主题

- 新技术在海外汉语教学中的应用发展与案例分析
- 中文教学资源开发与应用
- 不同背景学习者的中文学习需求及发展
- 如何创建有效中文课堂教学与交流环境
- 中文教师的知识体系构建及教学技能发展
- 汉语水平考试与中文学习和教学

诚邀各位老师参与发言和讨论。

请于 2019 年 1 月 25 日前将发言摘要发送至阿尔伯塔教育厅或者埃德蒙顿孔子学院，联系方式如下。

2019 年 1 月 31 日公布发言名单及会议具体安排。

会议注册费用为\$50 加币（包括会议材料，招待及简餐）。会议当日请以现金或者支票的方式支付。

注册截止日期：2019 年 1 月 25 日。

请登录 www.confuciusedmonton.ca 注册或通过电子邮件寄送注册表，联系方式如下。

联系方式

Xiangfei Liu
Confucius Institute in Edmonton
xiangfei.liu@confuciusedmonton.ca

Yue Yu
Alberta Education
yue.yu@gov.ab.ca



国家汉办/孔子学院总部
Hanban/Confucius Institute Headquarters

